

Toyo Tires - About us

EN

The TOYO Tire & Rubber group is one of the leading tire manufacturers worldwide and is represented in more than 100 countries and regions.

Established in 1945, the headquarters of the business is in Osaka, Japan. The global activities of the group are based on three core competencies; tires, chemicals and materials.

Toyo Tires has been present in Europe for over thirty years and in 2005 established the company Toyo Tire Europe GmbH. The location of the business is in Willich (Nord Rhine-Westphalia), Germany. From here, all business activities for Europe are managed.

President Toyo Tire Europe GmbH: Mr. Tamotsu Sakuramoto

Core business of TOYO TIRES is the development, manufacture and marketing of high-value, High Performance tires. TOYO offer a range of tire patterns and dimensions for cars (summer and winter), vans, trucks and Offroad vehicles.

Under our brand statement “Driven to Perform,” we remain committed to meeting society’s expectations, both now and in the future, by providing products and services of superior performance and quality.

Toyo Tires - Unternehmen

DE

Die Toyo Tire & Rubber - Gruppe gehört zu den führenden Reifenherstellern weltweit und ist in mehr als 100 Ländern und Regionen vertreten. Das Unternehmen beschäftigt derzeit 6862 Mitarbeiter.

1945 gegründet, befindet sich der Hauptsitz des Unternehmens in Osaka / Japan. Die globalen Aktivitäten stützen sich auf die drei Kernkompetenzen Reifen, Automotive und Chemie.

In Deutschland ist die Toyo Tire Europe GmbH seit über 30 Jahren erfolgreich tätig. Der Standort des Unternehmens befindet sich in Willich (Nordrhein-Westfalen). Von dort werden alle Geschäftsaktivitäten für gesamt Europa koordiniert.

Präsident Toyo Tire Europe GmbH: Mr. Tamotsu Sakuramoto

Kerngeschäft von Toyo Tires ist die flächendeckende Entwicklung, Herstellung und Vermarktung hochwertiger High- Performance-Reifen. Zur vielseitigen Produktpalette gehören unterschiedliche Dimensionen von PKW Sommer- und Winterreifen, sowie Reifen für Nutzfahrzeuge, LKW und Offroad.

Marketing and technical contact

Marketing department Toyo Tire Europe GmbH

Mr. D. Stinissen d.stinissen@toyotires.be

Mr. M. Rignall m.rignall@toyo-tire.de

Mr. A. Krumm a.krumm@toyo-tire.de

Technical department Toyo Tire Europe GmbH

Mr. W. Höppner w.hoepfner@toyo-tire.de

Mr. M. Komai m.komai@toyo-tire.de

Toyo Tires - Original Equipment

EN

Car manufacturers choose Toyo Tires for their latest models. Starting at the early stages of new vehicle model creation, Toyo Tires works together with car manufacturers to drive technology and innovation.

Toyo Tires aims at bringing those new vehicles to the next performance level. These performance attributes range from braking distance to environmental impact. Car manufacturers test, approve and choose Toyo Tires for their new vehicle models. Toyo Tires are chosen by Audi, Toyota, Mazda, Lexus, Nissan, Donkervoort, Daihatsu,...

Audi O.E.: Audi RS 5, Audi RS 4, Audi TT, Audi TT RS, Audi TTS and Audi Q7.

Toyo Tires - Erstausrüstung

DE

Technologie & Design: Premium Reifen garantieren Performance auf höchstem Niveau.

Toyo Tires arbeitet eng mit der Automobilindustrie zusammen und bringt technisches Know-how und Innovationskraft in den Entwicklungsprozess ein.

So ist gewährleistet, dass der Toyo-Reifen und das Fahrwerk perfekt harmonieren. Automobilhersteller haben Toyo-Reifen getestet und als Erstbereifung für ihre neuen Modelle gewählt. Führende Hersteller wie Audi, Mazda, Lexus, Nissan, Donkervoort, Daihatsu und andere entscheiden sich für Toyo-Reifen.

Audi Erstausrüstung: Audi RS 5, Audi RS 4, Audi TT, Audi TT RS, Audi TTS und Audi Q7.

Toyo Tires - NanoEnergy

EN

Toyo Tires has developed a tire that boasts a rolling resistance performance rating of A and wet grip performance rating of B under the Guideline for EU Tire Labeling (ETRMA).

Toyo Tires has created a separate brand for the tire called NanoEnergy, based on the concept of Toyo Tires Nano Balance Technology delivering green energy to the world. NanoEnergy tires will be available in a full range of sizes and models. NanoEnergy 1 (A/B/68dB), NanoEnergy 2 (A/C/70dB).

Toyo Tires - NanoEnergy

DE

Toyo Tires hat erfolgreich einen Reifen entwickelt, der gemäß der Richtlinie der Guideline for EU Tire Labeling, ein Rollwiderstands-Rating von A und ein Nasshaftungs-Rating von B vorzuweisen hat (ETRMA).

Toyo Tires hat für den Reifen eine eigene Marke genannt NanoEnergy geschaffen, die auf dem Nano Balance Technology -Konzept von Toyo Tires beruht und sich dem Ziel verschrieben hat, der Welt grüne Energieprodukte zu liefern. NanoEnergy-Reifen werden in einem kompletten Größen- und Modellspektrum zur Verfügung stehen. NanoEnergy 1 (A/B/68dB), NanoEnergy 2 (A/C/70dB).



TOYO TIRE EUROPE GmbH
Halskestraße 3-5, 47877 Willich
Deutschland
Tel.: +49 (2154) 8911-111
Fax: +49 (2154) 8911-211

info@toyotires.eu
www.toyotires.eu